

Introduction to Mega Event Tourism (Online mode)

HT4200085 盛事旅遊概論 (網上課程)

Programme Objectives | 課程宗旨

This programme aims to provide THS teachers and industry practitioners an introduction and overview of the mega event tourism, understand the concept and its significance, and analyse the economic, social and environmental impacts of mega events. By exploring case studies to understand the contemporary mega event tourism strategies.

本課程專為教授旅遊與款待科教師及有興趣從事盛事旅遊行業的人士而設，學員在課堂能了解盛事旅遊概念及其重要性，分析盛事旅遊對經濟、社會及環境的影響，並且透過探討不同的案例以了解當代的盛事旅遊策略。

Learning Contents | 學習內容

- Introduction to Mega Event Tourism
- Roles and impacts of Mega Event Tourism in Hong Kong
- Stages and aspects of Event Planning
- Risk factors of Mega Event Tourism
- 盛事旅遊概論
- 盛事旅遊在香港的作用與影響
- 盛事旅遊的階段與策劃
- 盛事旅遊的風險因素



Contact Hours | 上課時數

6 hours in 2 sessions (2課節 · 總共 6小時)

Date 日期	Day 星期	Time 時間	Venue 上課地點
10 Jan 2026 2026年 1月 10日	Saturday 星期六	Session 1 第一節 : 09:30-12:30 Session 2 第二節 : 14:00-17:00	MS Teams Online 網上理論課

Medium of Instruction | 授課語言

Cantonese (supplemented with English notes) | 廣東話 (輔以英語教材)

Application Deadline | 截止報名日期

◆ 12 Dec 2025 | 2025年 12月 12日

[Application here](#) | [在此申請](#)

Programme Fee | 學費

HK\$850 per person | 每人港幣\$850元

Special Offer: HK\$765 per person will apply to the following participants:

- VTC Staff

學費優惠：每位港幣 765 元適用於以下人士：

- 職業訓練局職員

Upon successful completion, participant will receive a certificate of attendance issued by the Hospitality Discipline of VTC.
在順利完成本證書課程後，修畢者將可獲頒發由職業訓練局轄下酒店及旅遊學科頒發出席證書一張

Enquiry | 查詢

Tel / 電話： 2957 5784

WhatsApp: 2957 5736 / 2708 5388

Email / 電郵： iveht@vtc.edu.hk

Website / 網址： <https://hospitality.vtc.edu.hk/>

Disclaimer / 免責聲明

VTC reserves the right to cancel any course, revise course content or change the offering venue(s), date and time if circumstances so warrant.
職業訓練局可因應情況取消任何課程、修正課程內容或更改上課地點、日期及時間。